
Referat af bestyrelsesmøde 16/3 2021 via. Teams 
 

 
Tilstede: CV, SLN, PB, GG, OS, TH, AH og NTA  
 
1.Godkendelse af dagsorden 
Godkendt men med tilføjelse af et punkt 3A: P-Pladser 
 
2. Godkendelse af referat 
Godkendt  

 
3. Huskeliste gennemgås  
Mange af punkterne er opfyldt, dog er ladestandere til elbiler først klar i uge 11, og der mangler at 
blive sendt info ud til beboerne.  
 
3A. P-Pladser i Rughaven foran vuggestuen Rughaven 1A  
Der blev talt frem og tilbage omkring parkering der, men for at undgå, at beboere også begynder 
at parkere der, ønsker vi i stedet for opmærkede båse blot skiltning med ”Parkering forbudt, af- og 
pålæsning tilladt”. 
 
4. Status på graffiti projekt Anders og Poul ved konkurrence 
Angående tunnel-maling har Anders fået et uforpligtende tilbud, dog en lidt høj pris og hvad hvis 
det males over? Anders prøver andre muligheder. Vi kan prøve at søge ved Vivaboligs kunstfond 
for midler til udsmykning. Angående konkurrencen så er det bestyrelsen, der bestemmer 
præmien, og det bliver biografbilletter for fire. Tidsfrist i uge 12. 
 
5. Beboerhaver  
Sanne har rykket to gange og stadig intet nyt. Hvis haverne skal være flytbare skal de stå på paller, 
der skal som udgangspunkt være 4 haver i Hørhaven og 4 i Rughaven. Stefan laver de indledende 
øvelser til haverne. CV hører hans overbo omkring regler for sådan en have. 
 
6. Facaderenovering (beslutning om numre og symboler) 
Stefan fremskaffer en ny pladetype i den rigtige farve; garagenumre skal være synlige 
(kontrastfarve) og med ensartet placering, de skal gerne være mindre end numrene på 
opgangsdørerne. Det foreslåede symbol for ”kælder” er lidt misvisende, så der skal findes et 
andet. 
 
7. Forslag om pakkebokse 
Der er mange forskellige meninger omkring pakkeboksene. Dog er vi enige om at det skal prøves og 
boksene sættes op ved indgangene ved Rughaven og ved endegavlen i Hørhaven ved opgang 28. 
 
8. Siden sidst nyt fra Vivabolig og OB 
CV og SLN orienterer omkring det afholdte møde i Viva. 
 
9. Kurser 
Intet nyt 



 
 
12. Eventuelt 
Intet nyt omkring tyveri i kælderrum. Næste møde den 13/4 sandsynligvis via teams igen. 
 
13/4 kl. 19 
18/5 kl. 18.30 vi spiser sammen 
22/6 kl. 19 
14/9 Markvandring med Stefan kl. 15.30 
Gudrun har sagt ja til at bestille mad til os til de to gange i først halvår af 2021.  
 
 

Referent 
Tina Holm 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


